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Jaarverslag   
In het hieronder volgende jaarverslag blikken we terug op de gebeurtenissen in de vereniging 
Merefeldia tijdens het reeds achter ons liggende verslagjaar 2022-2023.    
   
   
Bestuursactiviteiten     
Afgelopen seizoen is Henk Geraats onverwachts moeten stoppen met zijn voorzitterschap wegens 
gezondheidsredenen, de functie voorzitter is dan nu ook vacant. Aftredend zijn Frans Duits en Jan 
van Nierop, hiervoor komt de functie Penningmeester en de functie Vicevoorzitter vacant. We 
hebben als vereniging dan ook dringend versterking nodig binnen het bestuur. 
   
Overleden     
In het verslagjaar 2022-2023 is Merefeldiaan Jo Smolenaers ontvallen. Jo was een gewaardeerd  
supporter langs de lijn van Merefeldia 1 en een trouwe gast in de kantine. 
 
Erelid  
Tijdens de vorige reguliere ALV is Ton Vaes benoemd tot erelid. Ton werd geëerd vanwege zijn vele 
verdiensten voor onze vereniging. 
 
Jubilea     
Op zaterdag 7 januari is de nieuwjaarsreceptie georganiseerd waar een vijftal jubilarissen in het 
zonnetje zijn gezet.  
 
50 jaar lid Ton van Eijk, Johan Driessen, Huub Janssen en Erik Scheijven. 25 jaar lid Louis Boonen. 
 
Allen hebben ze op hun eigen manier bijgedragen aan de vereniging die Merefeldia nu is. Veel van 
deze jubilarissen zijn nog altijd met hart en ziel betrokken bij onze club. Samen vertegenwoordigen ze 
bijna 225 jaar clubliefde. Zonder jubilarissen heb je als vereniging geen historie, geen voorbeeld en 
geen mensen die werken aan de toekomst. 
 
    
Voetbalzaken (onder verantwoordelijkheid van Joep Gommans en Frans Feijen (senioren) en Joost 
Scheijven (junioren))     
 
Jeugdverslag 22’23 
In het huidige seizoen (23/24) hebben we op dit moment 5 juniorenteams (JO 15-19), 10 
pupillenteams (Mini – JO 13) en 3 meidenteams (MO 13, MO 15 en MO 17) samen met Eindse Boys. 
Het is een steeds moeilijkere puzzel om evenwichtige teams samen te stellen aan het begin van het 
seizoen en we hebben na de eerste fase van de competitie teams terug moeten trekken omdat de 
opkomst van spelers te laag was. Betrokkenheid bij club en wat over hebben voor het team nemen 
steeds meer af. Dat lijkt een moeilijk te keren ontwikkeling, die tot gevolg heeft dat van de club 



steeds meer gevraagd wordt in het organiseren van teams. We merken dat ook heel duidelijk in de 
bereidheid van andere leden en ouders om iets te doen voor de club. Het kost te veel tijd en energie 
om mensen te vinden en die mensen dan ook te binden.  
Hopelijk kunnen we dat tij keren door de inzet van Daan Knapen als hoofd jeugdopleiding. Daan is 
afgelopen winter gestart en is nu bezig aan zijn eerste volle seizoen. Dit jaar wordt nog veel van hem 
gevraagd op het gebied van organiseren, knelpunten oplossen en mensen benaderen om actief te 
worden. We werken ernaartoe dat hij steeds meer bezig kan zijn met de begeleiding van trainers en 
leiders, aan het verbeteren van de trainingen en de ontwikkeling van spelers. Met zijn Merefeldia 
achtergrond en Fortuna-ervaring is Daan de juiste man voor deze mooie klus en we zijn heel blij dat 
hij zich op deze manier voor de Merefeldia jeugd inzet.  
 
 
Jeugdcommissie  
De jeugdcommissie bestaat op dit moment uit Andre Rudolph, Joost Scheijven, Jordy Jeurninck, Wiek 
Vaes, Thijs Douven en Laurens Verstappen. Daan Knapen is hoofd jeugdopleiding en wordt in die rol 
ondersteund door coördinatoren. Daarmee zijn we op papier goed bemenst, maar we zien ook dat er 
te veel taken bij de jeugdcommissie liggen. Het ontbreken van een activiteitencommissie, zo 
belangrijk voor de binding van spelers, ervaren we echt als een gemis en dat zorgt ervoor dat we met 
te veel zaken bezig moeten zijn.  
Het zou goed zijn als het bestuur vrijwilligersbeleid tot speerpunt in haar plannen maakt, zodat meer 
mensen actief worden, voor welke taak dan ook.   
Verder vraagt de Jeugdcommissie nog “jeugdige leden” om mee te denken en te helpen aan de 
toekomst van de jeugd. 
 
 
Seizoensafsluiting 2022/ 2023. 
Ook dit jaar hebben met de jongere jeugd en alle vrijwilligers, het seizoen afgesloten met een 
fantastisch voetbalfestival, eigenlijk de opvolger van de Doe Dag. Met in totaal 120 spelende 
deelnemers was een groot aantal voetbalspellen uitgezet, waar iedereen zijn skills kon tonen en 
verbeteren. Iedereen zette zich om een mooi prijsje te winnen. De prijzen werden gesponsord door 
lokale ondernemers met als hoofdprijs een origineel KNVB-voetbalshirt. Het weer was fantastisch en 
iedereen had een prachtige dag.  Een dankjewel aan iedereen die heeft geholpen om dit mogelijk te 
maken. Ook een pluimpje naar de Walking Football leden voor het bemensen van de friet- en 
snackcorner. Na de doedag werden de kampioenen van het afgelopen seizoen nog gehuldigd i.c.m. 
een drukbezochte receptie en hebben we het seizoen afgesloten met een vrijwilligersavond. 
 
 
 
 

            
 
 
Final League. 
Op 10 juni was Merefeldia gastheer voor de eerste versie van de Final League. Dit is de landelijke 
seizoensafsluiting van de competities in het meidenvoetbal. Merefeldia ontving een groot aantal 
teams uit Limburg en Brabant, van O15, O17 en O20 die streden om de eer en in sommige gevallen 



om de eerste plaats in de competitie. Het was leuk om dit met de KNVB te mogen organiseren, al was 
het aantal deelnemende teams wat lager dan waar we rekening mee hadden gehouden.  
 
Samenstelling jeugd (nov. 2023): 
 
Junioren 86 spelende leden 
* JO19-1 *  
* JO18-1 *  
* JO17-1 *  
* JO15-1 * JO15-2 * 
 
Pupillen 147 spelende leden 
*JO13-1G * JO13-2G * JO13-3 *  
* JO11-1 * JO11-2 *  
* JO10-1G *  
* JO9-1 * JO9-2G *  
*JO8-1 * JO8-2G * 
* O7 + Mini's * 
 
Meiden  51 i.cm. voetbalvereniging Eindse Boijs 
* MO17-1 *  
* MO15-1 *  
* MO13-1 * 
 
   
   
Financiële zaken (onder verantwoordelijkheid van Frans Duits)     
 
Balans 

De liquid middelen stegen met € 19.782 voornamelijk als gevolg van de vooruit ontvangen TASO-
subsidie over de 4e periode ten bedrage van € 17.500. (TASO =Tegemoetkoming Amateur Sport 
Organisaties). Door het negatieve exploitatieresultaat ad. € 4.527 is het eigen vermogen afgenomen 
tot € 173.571. Door aflossing zijn de schulden lang gedaald naar € 30.512. De kortlopende 
schulden/overlopende posten stegen naar € 41.166. Als gevolg daarvan daalde de ratio eigen 
vermogen van 76.7% per 30 juni 2022 naar 70.8% per 30 juni 2023. 

Resultatenrekening 

Door de invloed van de diverse overheidsmaatregelen i.v.m. Corona is afgezien van een vergelijking 
met voorgaand seizoen. In de hiernavolgende opstellingen zijn de voornaamste verschillen ten 
opzichte van de begroting 2022-2023 opgenomen en toegelicht. 

Opbrengsten: 

 Sponsorinkomsten  + € 5.351  Nieuwe sponsors jeugd trainingspakken 

        Contributies  - 1.622  Oninbaar 



        Overige opbrengsten + 1.749  O.m. opbrengst Bospop 

        Subsidies   -    518 

       Kantine exploitatie                -             3.847 

 Totaal          + 1.113 

Kosten: 

Personeelskosten                   +  €              409 

       Accommodatiekosten  -        401 

       Materialen/wedstrijdkosten -       1.109 

      KNVB kosten    -        248 

     Huisvestingskosten                 -             18.123               Lager door overheidssubsidie - € 21.340 

 Hogere onderhoudskosten + € 3.131 

     Sponsor/publiciteitskosten       -               7.944    Inworp /geen sponsoravond/zaalhuur 

     Overige algemene kosten          +        3.113   Inhaal huldiging jubilarissen + € 2.495  

     Afschrijvingskosten                   -                     64        

     Totaal      -              24.367 
 
  
Voorzieningen (onder verantwoordelijkheid van Marcel van Berlo)    
Vervanging verlichting:  
In 2022-2023 hebben we veel aandacht besteed aan energietransitie. In het gebouw zijn nagenoeg 
alle verlichtingsarmaturen vervangen door LED. Alle overige oude armaturen worden zodra 
vervanging noodzakelijk is ook vervangen door LED. Kosten bedroegen dit verslagjaar ca € 3000,00.  
Gas en elektra:  
Aangezien op het nieuwe kunstgrasveld ledverlichting aanwezig is en we waar mogelijk aan de 
knoppen gedraaid hebben, hebben we een besparing van ca 17 % op de elektriciteit kunnen 
realiseren. Het gasverbruik is ook met ca 17% gedaald ten opzichte van vorig verslagjaar, door een 
combinatie van een milde winter en bewuster omgaan met C.V./warmwater. Concreet wil dit zeggen, 
dat we niet de begrote € 45.800,00 maar slechts € 24.500,00 aan energiekosten hebben uitgegeven. 
Verduurzaming: 
Naast bovengenoemde acties op gebied van verduurzaming, is de werkgroep nog volop in overleg 
met de gemeente. Dit om het daadwerkelijke verduurzamingsproces toch zo spoedig mogelijk op te 
starten, helaas gaat dit via de ambtelijke weg en zullen we geduld moeten hebben. 
Onderhoud velden: 
Medio maart is de gemeente in samenwerking met Vebego gestart met het maaien van onze velden 
d.m.v. robotmaaiers. Na een lange aanlooptijd met veel problemen, kunnen we nu constateren dat 
het maaien nagenoeg probleemloos verloopt. Het opvolgen van de instructies m.b.t. het gebruik van 
de velden, is en blijft echter een aandachtspunt voor alle gebruikers. 
 



Onderhoud gebouwen:  
Onze onderhoudsploeg is elke dag druk in de weer en mede daardoor mag onze accommodatie 
gezien worden. Dit wordt ook door veel bezoekers beaamd. De post onderhoud gebouwen heeft ook 
dit jaar helaas het budget overschreden, dit omdat o.a. de thermostaat van de C.V.-installatie is 
vervangen. Ook zijn diverse lampen vervangen door LED, dit betaalt zich terug in een besparing op de 
energierekening (zie hierboven). Verder zijn er uitgaves geweest om onze accommodatie in goede 
staat te houden, al dan niet te verbeteren. Samengevat was de begroting voor onderhoud € 2000,00 
maar is € 5100,00 uitgegeven.  
Machines:  
Tevens hebben we geïnvesteerd in wat extra machines (hakselaar en wals) en hebben we helaas de 
grasmaaier moeten vervangen. Een gedeelte van deze investering wordt gedekt uit de bijdrage die 
we van de gemeente ontvangen voor het onderhoud welke wij hen uit handen hebben genomen. 
Totale investering ca € 5000,00.  
Investeringen kantine: 
Aangezien een aantal zaken gedateerd waren, is er dit verslagjaar in de kantine wel e.e.a. vervangen, 
er is namelijk een nieuwe geluidsinstallatie aangekocht en is de gehele ICT-bekabeling is vervangen. 
De kosten hiervoor waren €9000,00. Verder zijn de vrieskast en het koffieapparaat vervangen, 
hiervan zijn de kosten € 1300,00. 
   
   
Clubhuis (onder verantwoordelijkheid van Louis Boonen)     
Ook in het seizoen 2022-2023 heeft de kantine een wisselend seizoen gekend. Louis Boonen zou nog 
één jaar als kantinebeheerder fungeren maar moest hij wegens gezondheidsredenen per direct 
stoppen in januari 2023. Hierna heeft Marcel van Berlo het beheer voor zijn rekening genomen, Niels 
Valkoog zorgde voor de bemensing tot het einde van het seizoen. Met de vele inzet van alle 
leden/vrijwilligers hebben we dit een goede invulling kunnen geven. Tegen het einde van het seizoen 
heeft het bestuur een tweetal beheerders gevonden voor het seizoen 23’24, Marcel van Berlo en Ger 
Niessen gaan deze rol vervullen. 
    
    
Aanbod (onder verantwoordelijkheid van *VACANT*)     
Vanuit een activiteitencommissie zijn er dit seizoen geen activiteiten georganiseerd. Dit om het 
simpele feit dat er momenteel geen actieve activiteitencommissie is.   
   
    
 
 
 
 
Sponsorzaken (onder verantwoordelijkheid van Niels Boelaars)    
 
 
 
 
 
 
 
 



Tot zover het jaarverslag 2022-2023.  
    
Nederweert, 1 november 2023     
    
RKSV MEREFELDIA     
    
Niels Valkoog  
Secretaris    
   


